
 

Schriftelijke vraag 

 

Datum  7 maart 2016 

Onderwerp  Participatieve afspraken 

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling 

in de cyclus? 

Nee 

Beleidsterrein Bestuur 

Portefeuillehouder wethouder Schenk 

 
 
In de week van 15 februari 2016 kregen wij een afschrift van een email van mevrouw AMC de Nijs, 
gedateerd op 14 februari 2016, gericht aan het college van B&W inzake opknappen openbaar groen.  
 
Wij hebben met haar en enkele buurtgenoten een persoonlijk gesprek gevoerd en wij zijn 
geschrokken over de wijze waarop de gemeente in deze heeft gehandeld. Betrokken bewoners 
hebben actief geparticipeerd en zijn in goed overleg gekomen tot een plan van aanpak voor het 
opknappen van een stuk openbaar groen. Helaas werden kort daarna de gemaakte afspraken 
genegeerd en raakten de bewoners erg teleurgesteld. De bewoners willen slechts dat de gemaakte 
afspraken worden nagekomen en wij steunen hun daarbij. Zie de bijgaande foto’s voor een 
impressie van het oorspronkelijke plan. 
 
Wij hebben de volgende vragen: 
1. Wat is uw reactie op deze email? 
2. Hebben de bewoners gelijk, waarom? 
3. Wat is volgens u nu afgesproken en waaruit blijkt dat? 
4. Gaat u zich aan uw afspraken houden, waarom? 
5. Wat heeft u nu geleerd van dit proces? 
 
Namens de fractie van de Nieuwe Democraten, 
 
Ton Schijvenaars 


